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STR. 16, SZARZA

WERSJA POPRAWNA

* Rozstrzygnij Atak. Po ostatecznym rozmieszczeniu Atakujacy
rozstrzyga 1 Atak Wrecz wobec obroricy (to nie jest osobna Akcja).

WERSJA ORYGINALNA

* Rozstrzygnij Atak. Po ostatecznym rozmieszczeniu Atakujacy
rozstrzyga 1 Akcje Ataku Wrecz wobec obroricy.

StR. 18, BOoNUSY W WALCE

WERSJA POPRAWNA

+BONUS Z SZARZY: Kiedy Jednostka przeprowadza Atak Wrecz
bedacy czescia Akgji Szarzy, moze w jego trakcie przerzuci¢ dowolne
Kosci Ataku.

WERSJA ORYGINALNA

+BONUS Z SZARZY: Kiedy jednostka przeprowadza Atak Wrecz
bedacy czescia akgji Szarzy, moze w jego trakcie przerzucic wszystkie
Kosci Ataku.

STR.22, MODYFIKATORY RZUTOW

W polskiej wersji instrukgji zabrakto na koricu tej sekcji jednego akapitu o nastepujacym brzmieniu:

"Czasami wskutek dziatania jakiegos efektu/Umiejetnosci jednostka bedzie musiata wykonac rzut Najmniejszq lub Najwiekszq Liczbg Kosci Ataku. Jezeli oba te efekty
oddziatujq na te samaq jednostke w tym samym momencie, rzuca ona Najmniejszq Liczbq Kosci Ataku."

WETERANI DOTHRAKOW

WERSJA POPRAWNA

ROZKAZ: SZYBKI ODWROT
il Po tym, jak wroga jednostka rozpatrzy
§ Atak Wrecz na te jednostke:

Ta jednostka wykonuje 1 Akcje Odwrotu.

ROZKAZ: BLYSKAWICZNY OSTRZAL
Po tym, jak ta jednostka rozpatrzy
Akcje Manewru lub Odwrotu:

Ta jednostka wykonuje 1 Akcje Ataku
Dystansowego.

; 74 & DOTHRACKIE ]
EBS. arahy 8
S’

KAWALERIA
+ Kazdy model w tej jednostce ma 3 Rany.
+ Na poczatku aktywadji tej jednostki
moze ona wykonac 1 Akcje Manewru.

WETERANI
DOTHRAKOW

WERSJA POPRAWNA

MISTRZOWSKIE
ODPIERANIE

BELWAS - MOCARNY
Kiedy przyjazna jednostka Piechoty
lub kawalerii jest Atakowana,
po rzucie Kosémi Obrony:

MISTRZOWSKIE ODPIERANIE (BELwAs MOCARNY)

FAQ PL 2021

WERSJA ORYGINALNA

ROZKAZ: SZYBKI ODWROT
Po tym, jak wroga jednostka rozpatrzy
Atak Wrecz na te jednostke:

Tajednostka wykonuje 1 Akcje Odwrotu.

ROZKAZ: BLYSKAWICZNY OSTRZAL
Po tym, jak ta jednostka rozpatrzy
Akcje Manewru lub Odwrotu:

Ta jednostka wykonuje 1 Akcje Ataku
Dystansowego.

& DOTHRACKIE ]
D ARAKHY i

\ 1 KAWALERIA
4 ) ° Kazdy model w tej jednostce ma 3 Rany.

i WETERANI + Na poczatku aktywadji tej jednostki
€ : DOTHRAKOW moze ona wykonac 1 Akcje Manewru.

WERSJA ORYGINALNA

MISTRZOWSKIE
ODPIERANIE

BELWAS - MOCARNY

Kiedy wroga jednostka
wykonuje Atak Wrecz, po
rzucie Kos¢mi Obrony:




NAJCZESCIE] ZADAWANE PYTANIA:
FAQ OGOLNY:

P: Czy jesli Dodatek zostaje zniszczony lub w jakikolwiek sposéb usuniety z jednostki, traci ona jego Umiejetnosci?
O: Tak.

P: Jesli przeciwnik zagrywa Dodatek, ktdry jest dotaczany do mojej jednostki (jak np: Jagen H'Ghar, Bezimienny), a zostat juz do niej
dotaczony inny Dodatek, w jaki sposSb okreslana jest ich kolejnos¢ na tacce?
O: Wiasciciel jednostki ustala kolejnosc ustawienia modeli na tacce.

P: Czy oznacza to, ze jesli jednostka ta otrzyma wystarczajaco duzo Ran aby zniszczy< ten Dodatek, ale nie tyle, aby zniszczy¢ cata
jednostke, Dodatek jest odrzucany, a jego Umiejetnos¢ tracona?
O: Tak.

P: Dodatek zostat zniszczony, ale pézniej jednostce przywracane sa Rany. Czy mozna przywrdci¢ Dodatek?
O: Nie. Kiedy Dodatek zostaje zniszczony, jest tracony na state. Jednostka moze przywrocic tylko zwykte, szeregowe modele

P: Czy moge wybierac za cel efektéw/Umiejetnosci jednostki, ktére nie znajduja sie na polu bitwy (jak np: Jednostki Bojowe znajdujace
sie w Rezerwie)?
O: Nie.

P: Czy jednostki wykonuja Test Paniki zawsze, gdy otrzymuja obrazenia?
O: Nie. Jednostki wykonuja Testy Paniki tylko, jesli byty celem Ataku oraz w sytuacji, gdy jakis efekt w grze wyraznie im to nakazuje.

P: Czy Umiejetnosci takie jak ,,Rozkazy Korony"” czy ,,Z Mitosci Do Ztota” (ktdre sa uruchamiane, kiedy jednostka jest celem efektu Strefy
na Planszy Taktyk) moga byc aktywowane, jesli inna Strefa w jakis sposob otrzyma efekt wskazanej Strefy?

O: Nie. Takie Umiejetnosci/efekty moga by¢ aktywowane, jesli jednostka jest celem doktadnie tej Strefy, ktéra zostata wyszczegdlniona w
opisie Umiejetnosci lub efektu.

P: Czy moge wydawac zetony Stanu jednoczesnie z innymi efektami, ktére mozna wykorzysta¢ w tym samym momencie?
O: Tak.

P: Czy moge poruszyc sie/wykonac zwrot poza krawedz stotu?
O: Poruszyc - nie. Wykonad zwrot - tak. Krawedz stotu jest traktowana jako teren Nie Do Przebycia.

P: Jezeli przeciwnik, z ktérym jestem Zwiazany Walka zostaje zniszczony inaczej, niz poprzez Atak Wrecz, czy moge ruszy<¢ Naprzdd! lub
wykonad zwrot jednostkami, ktére byty z nim Zwiazane Walka?

O: Nie. Ruch ,Naprzéd!” (i zwroty wykonywane w ramach tego efektu) sa dozwolone tylko i wytacznie wtedy, jesli zwiazane walka z
przeciwnikiem jednostki zniszcza go poprzez Atak Wrecz.

P: Co dzieje sie w sytuacji, kiedy nie moge zmiescic wszystkich swoich jednostek w swojej Strefie Rozstawienia?
O: Jednostki, ktérych nie mozna byto rozstawic z braku miejsca zostana rozstawione w ramach swojej aktywacji w tej rundzie (po rozstawieniu
otrzymuja zeton Aktywowania).

P: Czy za pomoca Przemieszczenia moge wyjsc z kontaktu z wrogim oddziatem i przestac by¢ zwiazany walka?
O: Nie.

P: Czy jednostka moze Przemiesci¢ sie w zasieg przy wykonywaniu Ataku Dystansowego czy musi mie¢ cel w zasiegu przed
Przemieszczeniem?

O: Cel musi by¢ w zasiegu po Przemieszczeniu. Oznacza to, ze Atak Dystansowy na Daleki Zasieg mozna efektywnie wykonac bedac
maksymalnie 14 cali od celu, a atakujac na Bliski Zasieg - 8 cali.
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Czy ,,Po tym, jak jednostka zostanie zaatakowana" i , Po tym, jak jednostka zostanie zniszczona” to ten sam aktywator?

: Nie. Jednostka moze zostac zniszczona w réznych etapach rozstrzygania Ataku, na przyktad w wyniku Ran odniesionych po nieudanych

Rzutach Obronnych lub tych otrzymanych po niezdanym Tescie Paniki (w rzadkich przypadkach takze podczas innych krokow, wskutek
dziatania réznych Umiejetnosci, jak na przyktad ,Kontratak”). Efekty ,Po tym, jak jednostka zostanie zaatakowana” rozstrzygane sa
dopiero po przeprowadzeniu wszystkich krokéw wchodzacych w sktad akgji Ataku - rozliczeniach Trafieri, zadaniu Ran, Testu Paniki itp:
Oznacza to tez, ze efekty te aktywowane sg PO efektach rozstrzyganych ,Po tym, jak jednostka zostanie zniszczona”.

A co w takim razie z ,Naprzéd!"?

: ,Naprzdd!” nie jest krokiem akgji Ataku - jest to efekt w grze, bedacy nastepstwem Ataku, ale nie jest jego czescia. Jego reguty doktadnie

wskazuja, ze efekt ten rozstrzygany jest po rozpatrzeniu wszystkich innych Umiejetnosci i/lub efektow, wliczajac w to ,Po tym, jak
jednostka zostanie zaatakowana”.

Czy efekty Terenu maja zastosowanie wobec jednostki, ktéra koriczy na nich swoja Akcje Szarzy, ale podczas ruchu nie przechodzita przez nie?

: Tak, te efekty musza zostac rozstrzygniete w ramach tej Akcji Szarzy.

Kilka wrogich jednostek jest ustawionych doktadnie obok siebie i stykaja sie catymi krawedziami swoich tacek. Jedna z nich jest celem
Udanej Szarzy, przez co atakujacy styka sie naroznikami tacki z rogami sasiednich jednostek. Co wtedy?

: Wrogie jednostki sa odsuwane o 1", zgodnie z zasadami opisanymi w ramce ,W ZWARCIU Z WIELOMA WROGAMI” (Ksiega Zasad, str. 16).

Czy jednostki mozna rozstawiac blizej niz 1 cal od wrogich oddziatéw, jako ze nie jest to ruch?

: Nie.

Kiedy Dodatek, ktéry wykorzystat juz swéj Rozkaz przenoszony jest do innej jednostki, to czy jego Rozkaz dalej uwazany jest za
wykorzystany w tej Rundzie?

: Tak.

Czy efekty/Umiejetnosci uruchamiane ,,Po rzucie Kos¢mi Obrony” moga zostac uzyte nawet wtedy, kiedy efekt zabrania rzutu Kos¢mi
Obrony?

. Tak. Nawet, jesli kosci nie zostana rzucone, poszczegdlnych krokdw rozstrzygania walki nie pomija sie.

FAQ - TRYBY GRY

Starcie Kroléw - jakie ograniczenia obowiazuja przy ponownym wystawianiu jednostek?

: Jednostki sa wystawiane ponownie bez zetonéw Stanu, dotaczonych jakichkolwiek kart oraz w ogdle bez niczego, co nabyty przed

zniszczeniem (wliczajac w to dodane lub usuniete modele). Umiejetnosci i efekty ktore mozna zagrad ,raz na gre” caty czas uwazane sa za
wykorzystane.

Starcie Kroléw - Czy otrzymuje +1 Punkt Zwyciestwa, gdy jednostka mojego Dowddcy zniszczy wrogi oddziat, za ktory normalnie nie
zapewniat zadnych PZ?

: Tak. Punkty Zwyciestwa zdobywane sa w tym przypadku za udane dziatania jednostki Dowddcy, nie za zniszczonych wroga.

Nawatnica Mieczy - w jaki sposdb ustalana jest Linia Wzroku oraz Zasieg dla ataku , Strzaty” Muréw Zamkowych?

: ,Strzaty” moga razi¢ wrogéw w Dalekim Zasiegu od dowolnej czesci Muréw Zamkowych.

Ogien i Krew - czy otrzymuje +1 dodatkowy Punkt Zwyciestwa, kiedy moja Naznaczona jednostka zniszczy wrogi oddziat, ktory
normalnie nie zapewnia zadnych PZ?

: Tak. Punkty Zwyciestwa przyznawane sa tu za udane dziatania Naznaczonej jednostki, nie za zniszczonych wrogow.

Tu i Teraz - Czy aby skorzystac z zasady na str. 36 Ksiegi Zasad, méwiacej, ze ,W swojej akcji, zamiast zajmowac strefe Stronnik moze
zostac ustawiony w Kwadracie” musze mie¢ mozliwos¢ zajecia strefy?

: Nie. Mozesz ustawic Stronnika w Kwadracie nawet wtedy, gdy Plansza Taktyk jest juz catkowicie wypetniona.

Tui Teraz - W jaki sposob na zdobywanie punktéw wptywaja Dodatki dotaczone do jednostek wroga, jak np: ,, Zdrajca”?

: Licza sie one dla tego z graczy, ktdry optacit ich koszt punktowy.
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P: Mroczne Skrzydta, Mroczne Stowa - kiedy mozna zaczac zdobywad punkty z kart misji?
O: Karty misji moga by¢ zagrywane w dowolnym momencie, kiedy tylko zostana spetnione opisane na nich warunki. Takze w pierwszej
Rundzie.

P: Wichry Zimy - Czy jezeli gracze wybiora te sama misje, zdobywaja za nia punkty dwa razy w przypadku jej wypetnienia?
O: Tak.

P: Tui Teraz - Jezeli jednostka jest wystawiana ponownie, ale jej Dodatek zostat przesuniety do innego oddziatu (np: wskutek dziatania
~Uporzadkowania Szyku"), to czy jest wystawiana ponownie z tym Dodatkiem?

O: Tak. Jednostka jest wystawiana ponownie dokfadnie w tym samym ksztatcie, w jakim rozpoczynata gre. W tym przypadku obie jednostki
beda miaty po kopii tego samego Dodatku.

UMIEJETNOSCI

COKOLWIEK SIE WYDARZY
P: Czy moge natychmiast wydaé wygenerowany przez te Umiejetnosc zeton Ostabienia jeszcze w tej Akcji Ataku?
O: Tak.
CZARNY OGIEN (DroOGON)

P: Czy ten Atak zadaje k3+3 Rany za kazde Trafienie, czy k3+3 Rany niezaleznie od liczby trafien?
O: Wykonujesz tylko jeden rzut k3, niezaleznie od liczby uzyskanych Trafier.

DOMINACJA LANNISTEROW

P: Czy ta Umiejetnosc zadaje w sumie +1 Rane za oblanie Testu Paniki, czy +1 Rane za kazdy szereg, jaki pozostat jednostce posiadajacej
~Dominacje Lannisteréw"?
O: +1 Rane za kazdy szereg, jaki pozostat jednostce posiadajacej ,Dominacje Lannisteréw”.

DOMINACJA THENNOW

P: Czy ta Umiejetnosc zadaje w sumie +1 Rane za oblanie Testu Paniki, czy +1 Rane za kazdy szereg, jaki pozostat jednostce posiadajacej
~Dominacje Thenndéw"?
O: +1 Rane za kazdy szereg, jaki pozostat jednostce posiadajacej ,Dominacje Thennéw”.

DRWINY

P: W jaki sposéb ,,Drwiny” oddziatuja na Umiejetnosci/efekty, ktére aktywowane sa na poczatku Aktywacji jednostki (jak np. Manewr
wynikajacy z Umiejetnosci ,Kawaleria”)?

O: W tym przypadku zastosowanie maja zapisy o Akcjach Réwnoczesnych. Jako pierwszy rozstrzygniety zostanie efekt zagrywany przez
Aktywnego Gracza (zazwyczaj bedzie to wtasnie Manewr wynikajacy z Umiejetnosci ,Kawaleria”). Moze to doprowadzi¢ do sytuacji,
w ktorej jednostka ta nie bedzie miata dtuzej Linii Wzroku do jednostki z Umiejetnoscia , Drwiny”, a wiec nie bedzie mogta zostac wybrana
za cel tego efektu.

INSPIRUJACA OBECNOSC

P: Czy Morale zmodyfikowane przez , Inspirujaca Obecnos¢” moze by¢ zmieniane przez inne bonusy lub kary?
O: ,Inspirujaca Obecnos¢” wptywa tylko na bazowa wartos¢ Morale, ktére moze by¢ dalej modyfikowane przez inne Umiejetnosci/efekty.

INSPIRUJACY

P: Czy ta Umiejetnos$¢ dziata takze na jej posiadacza?
O: Tak.
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JADEITOWY OGIEN (RHAEGAL)

P: Czy ten Atak zadaje k3+3 Rany za kazde Trafienie, czy k3+3 Rany niezaleznie od liczby trafien?
O: Wykonujesz tylko jeden rzut k3, niezaleznie od liczby uzyskanych Trafier.

KONTRATAK

P: W ktérym momencie zadawana sa Trafienia z ,Kontrataku"?
O: Natychmiast po rzucie Kos¢mi Ataku.

P: Moze to doprowadzi¢ do zniszczenia Atakujacego. Co wtedy?
O: Atak wciaz jest rozpatrywany w catosci.

LUKI STRAZY PRZEDNIE] (DOTHRACKA STRAZ PRZEDNIA)

P: Jezeli otrzymuje mozliwos¢ Ataku z zewnetrznego Zrédta (jak np. Strefa Taktyki - Walka) , to czy otrzymuje korzysci, zapewniane przez
tuki Strazy Przedniej?

O: Drziatanie tukéw Strazy Przedniej sprawdza sie w odniesieniu do Tury, nie Rundy. Jezeli wiec dana jednostka nie wykonywata jeszcze w tej
Turze Akcji Manewru z Umiejetnosci ,Kawaleria”, tuki Strazy Przedniej zapewniaja jej normalne korzysci.

NAPEDZANY RZEZIA

P: Czy fragment ,,..+1 dodatkowa Rane za kazdy ze zniszczonych szeregédw u Obroricy” dotyczy szeregdw zniszczonych podczas tego
Ataku czy wszystkich, jakie do tej pory jednostka utracita?
O: Wszystkich, jakie do tej pory jednostka utracita, nie tylko tych zniszczonych podczas tego Ataku.

NIELICZACY SIE

P: Czy jednostka moze utraci¢ Umiejetnos¢ ,Nieliczacy Sie"? Jesli tak, to czy wtedy za jej zniszczenie otrzymuje sie Punkty Zwyciestwa?
O: Tak. ,Nieliczacy Sie” nie jest Umiejetnoscia Wrodzona i moze zosta¢ usunieta/anulowana poprzez inne efekty. W takiej sytuacji, dopdki
Umiejetnos¢ ta nie zostanie przywrdcona, za zniszczenie jednostki otrzymuje sie Punkty Zwyciestwa.

OBRONCA BRANA

P: Czy ta Umiejetnos¢ moze zostac uzyta wraz z inna Umiejetnoscia/efektem o tym samym aktywatorze?
O: Tak, jako ze nie jest to ani Rozkaz, ani Karta Taktyki.

OBRONCA RENLY’EGO

P: Czy ta Umiejetnos¢ moze zostac uzyta wraz z inna Umiejetnoscia/efektem o tym samym aktywatorze?
O: Tak, jako ze nie jest to ani Rozkaz, ani Karta Taktyki.

OSKRZYDLENIE

P: Jak korzystanie z Umiejetnosci ,,Oskrzydlenie” ma sie do normalnego rozstawiania jednostek? Czy sa musze zadeklarowad, ze zamiast
wystawienia jednostki uzywam Umiejetnosci , Oskrzydlenie” czy te jednostki sa w fazie Rozmieszczenia catkowicie pomijane?

O: Kiedy jednostka miataby zostac rozstawiona w normalny sposéb, mozna zadeklarowad uzycie Umiejetnosci ,Oskrzydlenie” - w takim
wypadku jednostka zamiast na polu bitwy wystawiana jest w Rezerwie.

OSTRZA SZUMOWIN (Lupzie GOry, R6p CLEGANE)

P: Jezeli w wyniku Ataku wrogowi pozostato mniej szeregédw od Atakujacego, to czy podczas jego Testu Paniki ma zastosowanie
Umiejetnos¢ Morderczy?
O: Nie. Mozliwos¢ przyznania bonusu (+1 do Trafienia i Morderczy) sprawdzana jest na poczatku Akcji Ataku.
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POTEZNY ZAMACH

P: W sytuacji w ktdrej Atak , Potezny Zamach” otrzymuje dodatkowe Kosci Ataku i generuje wiecej niz 1 Trafienie, to czy rzucam wigcej
kosci k3 w celu ustalenia liczby Ran?
O: Nie. Liczbe Ran zawsze ustala sie rzutem jednej kosci k3, niezaleznie od ilosci zadanych Trafieri.

PRZYBRAC NOWE IMIE

P: Jezeli zastapie ten model takim, ktéry wykorzystat juz swdj Rozkaz w tej Rundzie, to czy moge uzyd tego Rozkazu ponownie? A co z
Umiejetnosciami/efektami do wykorzystania ,raz na gre”?

O: Model, ktérym zastepujemy uzywajacego te Umiejetnosc jest traktowany doktadnie tak, jak przed ta operacja - wszelkie jego Rozkazy/
Umiejetnosci/efekty uwazane sa za wykorzystane.

PRZYNALEZNOSC: X

P: Czy Umiejetnos¢ ,Przynalezno$é: X" dodaje jednostce dodatkowe stowa kluczowe, czy zastepuje te wezesniejsze?
O: Umiejetnos¢ , Przynaleznosc: X" niczego nie usuwa niczego z jednostki. Dodaje jej tylko dodatkowe stowa kluczowe, ktére moga uruchamiaé
rozne efekty.

ROZBIJANIE ATAKOW

P: Jezeli jednostka jest zwiazana walka z kilkoma jednostkami posiadajacymi te Umiejetnos¢, czy efekty te kumuluja sie?
O: Nie. Efekty o tej samej nazwie nigdy sie nie kumuluja.

SPRAWIEDLIWOSC LANNISTEROW

P: Czy ten efekt moze dziatac kilka razy podczas Akgji Szarzy?
O: Nie. Szarza i bedacy jej rezultatem Atak Wrecz odbywaja sie w ramach jednej i tej samej Akgji (patrz Errata).

STRATOWANIE MamuT Bojowy)

P: Kiedy podczas , Stratowania” Mamut wykonuje zwrot, to czy liczy si¢ on jako ruch przez wrogie jednostki i zadawane sa im Rany?
O: Tak, choé na potrzeby rozpatrywania zwrotu wrogie jednostki sa ignorowane, to wciaz uwaza sie je za takie, przez ktére Mamut poruszyt
sie w ramach , Stratowania” i zadawane sa im Rany.

TAKTYCZNE PRZEMIESZCZENIE

P: Czy moge uzy¢ tej Umiejetnosci, aby przemiescic sie poza Walke?
O: Nie - patrz FAQ Ogdlny.

UZUPELNIENIA
P: Czy moge usunaé 0 modeli i odzyskad 1 Rane?
O: Tak.
WALCZYC DO KONCA
P: Czy z Umiejetnosci ,Walczyé Do Korica” mozna korzystad wiele razy podczas tego samego Ataku?
O: Tak.

P: Czy ten efekt uruchamia sie réwniez wtedy, gdy niszczony jest ostatni szereg?
O: Tak.

WALKA ZESPOLOWA

P: Czy ten efekt dziata tylko na posiadacza tej Umiejetnosci, czy na wszystkie jednostki zwiazane walka z danym wrogiem?
O: WSZYSTKIE jednostki zwiazane walka z tym wrogiem otrzymuja korzysci z Umiejetnosci ,Walka Zespotowa”, nie tylko jej posiadacz.
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WYTRWALOSC I MESTWO

P: Jezeli odzyskana z wyniku dziatania tej Umiejetnosci Rana przywraca mojej jednostce szereg, to czy moge od razu w tym Ataku uzyd
wiekszej liczby Kosci Ataku?
O: Tak.

Z MILOSCI DO ZLOTA

P: Jezeli mam kilka jednostek z Umiejetnoscia ,, Z Mitosci Do Ztota” i jedna z nich ja utraci, to czy inna jednostka moze uzyd tej Umiejetnosci
i wybrac na jej cel oddziat o tej samej nazwie, ktory ja utracit?

O: Tak, jezeli tylko obie jednostki maja te sama nazwe. Przyktadowo, jesli masz dwa oddziaty Najemnikéw Wron Burzy i jeden utraci wszystkie
swoje Umiejetnosci, drugi wciaz zapewnia efekt ,1 jednostka Najemnikéw Wron Burzy wykonuje 1 Akcje Ataku” (ktory, w ten sposob
sformutowany, moze zostac wykorzystany przez DOWOLNA jednostke Najemnikéw Wron Burzy).

ZASIE] STRACH

P: Czy oblanie Testu Paniki wywotanego uzyciem Umiejetnosci , Zasiej Strach” moze uruchomic uzycie innej kopii tej Umiejetnosci?
O: Tak, z punktu widzenia mechaniki gry sa to dwa osobne wydarzenia, kazde z wtasnym oknem uruchamiania Umiejetnosci/efektéw.

ZASTRASZAJACY WYGLAD

P: Jezeli jednostka jest zwiazana walka z kilkoma jednostkami posiadajacymi te Umiejetnos¢, czy efekty te kumuluja sie?
O: Nie. Efekty o tej samej nazwie nigdy sie nie kumuluja.

ZATRUTE DARY

P: Jezeli jednostka nie posiada Umiejetnosci ,Grabiez”, to czy wciaz otrzymuje Rany wskutek tego efektu?
O: Tak.

ZEOTY OGIEN (VISERION)

P: Czy ten Atak zadaje k3+3 Rany za kazde Trafienie, czy k3+3 Rany niezaleznie od liczby trafien?
O: Wykonujesz tylko jeden rzut k3, niezaleznie od liczby uzyskanych Trafier.

ZUCHWALOSC I ODWAGA

P: W jaki sposéb Umiejetnosci/efekty zmieniajace liczbe Kosci Ataku wptywaja na Umiejetnos¢ ,, Zuchwatosé i Odwaga”?
O: , Zuchwatos¢ i Odwaga” modyfikuje bazowa liczbe Kosci Ataku na podstawie pozostatych szeregéw danej jednostki. Dzieje sie to przed
tym, zanim zastosowane zostana jakiekolwiek modyfikatory wptywajace na liczbe Kosci Ataku.

ZELAZNA DETERMINACJA
P: Czy za pomoca tej Umiejetnosci mozna zredukowad liczbe Ran otrzymanych wskutek niezdanego Testu Paniki do zera?
O: Tak.

ZYWIOLOWA CHARYZMA

P: Jezeli jakas Umiejetnosc/efekt zastepuje Strefe Taktyki, ktdrej celem jest jednostka z ,, Zywiotowa Charyzma” , to ta Umiejetnosc/efekt
dziata na te jednostke?
O: Tak. Ta Umiejetnos¢ blokuje tylko te Umiejetnosci/efekty, ktdre oddziatuja bezposrednio na te jednostke.
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AERON GREY]JOY

P: Fragment ,odzyskuje 1 Rane za kazdy z szeregdw, jaki utracita” odnosi sie do szeregéw utraconych przez jednostke Aerona czy
zniszczonych szeregow wroga?
O: Odnosi sie do szeregéw utraconych przez jednostke Aerona.

ALESTER FLORENT

P: Kiedy Alester jest poruszany do nowej Strefy, czy jej efekt jest wtedy rozpatrywany?
O: Nie. Alester nie zajmuije Strefy, jest tylko na niej ustawiany.

BALON GREY]JOY
P: Czy jego Umiejetnoscia mozna przywracad takze Dodatki?
O: Tak.

CATELYN STARK

P: W jaki sposéb Umiejetnosci/efekty zmieniajace liczbe Kosci Ataku wptywaja na Umiejetnosé ,Rodzina, Obowiazek, Honor"?
O: ,Rodzina, Obowiazek, Honor” modyfikuje bazowa liczbe Kosci Ataku na podstawie pozostatych szeregéw danej jednostki. Dzieje sie to
przed tym, zanim zastosowane zostang jakiekolwiek modyfikatory wptywajace na liczbe Kosci Ataku.

DAENERYS TARGARYEN (NIESPALONA)

P: Czy Daenerys redukuje o 1 koszt wszystkich smokéw, czy tylko jednego?
O: Tylko jednego smoka.

JAQEN H-GHAR

P: Czy uwaza sie, ze Jagen posiada te sama nazwe jednostki, ktérej Umiejetnosé Wptywu skopiowat?
O: Tak. Zastap wszystkie nazwy tej jednostki w tej Umiejetnosci nazwa ,Jagen H'ghar”.

LORD VARYS

P: Czy moge uzy¢, Matych Ptaszkéw”, aby przemiescic sie poza Walke?
O: Nie - patrz FAQ Ogdlny.

MARGAERY TYRELL

P: Czy musze odzyskad najpierw Rane, aby uruchomic druga cze$¢ jej Umiejetnosci (zadanie Rany)?
O: Nie.

OLENNA TYRELL

P: Co sie dzieje w sytuacji, gdy Olenna uzywa swojej Umiejetnosci na Stronniku, ktérego Umiejetnos¢ zostata juz uzyta wczesniej w tej
Rundzie?

O: Jezeli Umiejetnos¢ zostata juz uzytai rozpatrzona (jak na przyktad efekt zagrywany ,raz na gre”, ktdry zostat juz aktywowany w tej Rundzie),
jej efekt pozostaje w grze.

PETYR BAELISH

P: Jezeli , Mistrz Wielkiej Gry” zostaje uzyty na poczatku Rundy, a nastepnie Petyr traci wszystkie swoje Umiejetnosci, to co sie dzieje?
O: ,Mistrz Wielkiej Gry” zostat juz uzyty i rozpatrzony - jego efekt bedzie utrzymywat sie do korica Rundy,

o
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TYWIN LANNISTER

P: W jakiej kolejnosci rozpatruje si¢ efekty ,,Deszczéw Castamere”?
O: Kolejnosd ta ustala wiasciciel jednostki.

WALDER FREY

P: W jaki sposdb ,Spéznialski Walder Frey” oddziatuje na Umiejetnosci/efekty, ktére zapewniaja dodatkowe Akgje, ale nie osobne
Aktywacje?

O: Efekt ,Spéznialski Walder Frey” uruchamiany jest wtedy, gdy wszystkie twoje pozostate jednostki zostaty Aktywowane. Nie oddziatuje w
zaden sposob na ,darmowe” Akcje.

WENDAMYR

P: Czy moge uzy¢,, Pielegnowania Krukéw”, aby przemiescic sie poza Walke?
O: Nie - patrz FAQ Ogdlny.

KARTY TAKTYK

CENA PORAZKI

P: Czy wciaz rzucam ko$émi w tym Ataku?
O: Tak, kosci sa wciaz rzucane. Nawet jesli wszystkie Kosci Ataku automatycznie Trafiaja, wciaz nalezy sprawdzic inne efekty, bazujace na
wynikach tych rzutow.

DOMINACJA TARGARYENOW

P: Czy ta Umiejetnosc zadaje w sumie +1 Rane za oblanie Testu Paniki, czy +1 Rane za kazdy szereg, jaki pozostat jednostce?
O: +1 Rane za kazdy szereg, jaki pozostat jednostce.

INTRYGA I PODSTEP

P: Co sie dzieje w sytuacji, celem tej karty jest Stronnik, ktérego Umiejetnos¢ zostata juz uzyta wczesniej w tej Rundzie?
O: Jezeli Umiejetnos¢ zostata juz uzytai rozpatrzona (jak na przyktad efekt zagrywany ,raz na gre”, ktéry zostat juz aktywowany w tej Rundzie),
jej efekt pozostaje w grze.

MANEWR POZOROWANY

P: Jezeli mdj cel dysponuje efektami uruchamianymi w przypadku, gdy jest celem Szarzy od Przodu/z Flanki (jak np. ,,Przygotowad Sie Na
Szarze!”) to czy zostaja one uruchomione?
O: Nie. Na potrzeby wszystkich mechanik w grze uwaza sie, ze jednostka ta jest celem Szarzy od Tytéw/z Flanki.

MIECZ W CIEMNOSCI

P: Czy dotaczany bonus +1 Kosci Ataku dziata juz podczas ataku, ktéry aktywowat te karte?
O: Tak.

NIEKONCZACA SIE HORDA

P: Czy za pomoca tej karty mozna wystawia¢ ponownie oddziaty przypisane do Bohateréw (np. Gwardia Honorowa Eddarda)?
O: Tak.

NIEWYTEUMACZALNY POWROT

P: W jaki sposéb oddziatuje to na inne efekty przywracajace Dodatki do jednostek lub wystawiajace jednostki ponownie?
O: Kopia Dodatku pozostanie przy jednostce.

o
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OSTATNI BASTION

P: Czy ten Atak moze korzystac z Umiejetnosci Dodatkéw dodanych do jednostki?
O: Tak, zaktadajac ze zostaty zniszczone przez ten sam Atak/efekt, ktéry spowodowat zniszczenie jednostki.

OSTATNI CIOS

P: Czy uzycie tej karty moze wywotad wiecej Trafier, niz jednostka ma jeszcze Ran?
O: Nie.

P: Czy tak karta moze zostac uzyta, gdy Obrorica zostanie zniszczony?
O: Choc ta karta moze zostac zagrana (warunki uruchomienia jej aktywatora zostaty spetnione), jej efekt ma wptyw tylko na jednostke
zwiazana walka z Obronica, ktérego nie ma (bo zostat wtasnie zniszczony).

PLOMIENNA DETERMINACJA

P: Czy to sa dodatkowe +3 Rany dodawane do rezultatéw niezdanego Testu Paniki, czy po prostu zastepujemy wynik rzutu na liczbe Ran liczba 3?
O: Zastepujemy wynik rzutu na liczbe Ran liczba 3 + dodajemy ewentualne modyfikatory.

POKRETNE METODY

P: Co sie stanie, jezeli za pomoca tego efektu wezme karte, ktéra po zagraniu dotacza sie do jednostki?
O: Karta wraca na stos karty odrzuconych twojego przeciwnika jezeli opusci twoja reke w DOWOLNY sposéb.

P: W jaki sposdb ta karta dziata na karty, ktére pozwalaja wystawiad jednostki, jak np. , Niekoriczaca Sie Horda"?
O: Jezeli grajacy Rodem Greyjoy dysponuje takimi jednostkami, moze je wystawié.

PRZECHWYCIC ROZKAZY

P: Co oznacza ,jesli to mozliwe"?

O: Jezeliistnieje inny legalny cel dla tej karty, musi zostaé wybrany. Jezeli nie ma innych legalnych celéw dla tej karty, celem pozostaje pierwotna
jednostka (nalezy pamietad, ze to specyficzny rodzaj aktywatora, ktdry sprawia, ze karte te mozna skutecznie zagrac tylko wtedy, kiedy
jest dla niej tylko jeden legalny cel).

PRZYWDZIE] CZERN

P: Jak ta Karta oddziatuje na efekty, ktére przywracaja Bohateréw do jednostek i/lub pozwalaja na ponowne wystawienie jednostki?
O: Kopia Bohatera pozostanie w jednostce Nocnej Strazy.

STANCIE ZJEDNOCZENI, BRACIA!

P: Czy jesli usunatem jakies modele z jednostki Jona Snowa, to moge przywrdci¢ +2 Rany dowolnej jednostce? Czy ta premia +2 do
odzyskiwanych Ran dziata tylko w przypadku, gdy Rany przywracane sa oddziatowi Jona, a modele usuwane byty z innych jednostek?
O: Premia +2 do odzyskanych Ran przystuguje tylko w przypadku, gdy oddziatem odzyskujacym Rany jest jednostka Jona Snowa.

P: Czy moge usunad 0 modeli i przywrdcié 2 Rany Jednostce Jona Snowa?
O: Tak.

TARCZA, KTORA OSEANIA KRAINE CZEOWIEKA

P: Czy dotaczany bonus blokujacy +1 Trafienie dziata juz podczas ataku, ktéry aktywowat te karte?
O: Nie, te karte dotacza sie po tym, jak Atak zostanie w catosci rozpatrzony.

TRUDNE WARUNKI

P: Kto wybiera, ktére Umiejetnosci sa tracone?
O: Gracz, ktdry zagrat , Trudne Warunki”.
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WOLA JEDYNEGO PRAWDZIWEGO KROLA

P: Czy jedna jednostka moze by¢ celem obu tych efektéw?
O: Tak.
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